
 

Referat af bestyrelsesmøde 2-2022  
Afviklet: 20. februar 2022 kl. 14.00 (Fysisk)  

Deltagere: Pernille, Morten, Jesper (referent), Anna og Camilla  

Fraværende: Ingen  

1 Repræsentantskabsmødet den 3. marts kl. 19.30-21.30 

Deltagere: Tuse 2stk, Brødeskov 1stk, KFIF 2stk, SGIF 1sek, Aalborg 1stk, Økse 2stk  

 

Der sendes online forplejning til alle deltagere.  

 

Rollerne til mødet fordelt, Primært Anna, Camilla + Morten til regnskab. 

 

2 Krisehåndteringsstrategi 

Skal udføres – Camilla har lavet et udkast til den. Strategien kan findes på dropbox og lægges på 

hjemmesiden. 

3 Status på Fodtex 2.0 

Projektet er udtaget til revision. Pernille og Camilla har gennemgået regnskabet og sendt ind. 

 

Pt. er vi 11 klubber, har afviklet 42 event og engageret 1350. Vi er noget bagud efter en periode 

uden projektleder, men vi er kommet godt i gang her i det nye år og forventer at rykke tættere 

på vores mål her i foråret.  

 

Vi har fået lov at ansætte Nikolaj Hansen som aktivitetsmedarbejder. Han vil tage rundt til en 

masse events det kommede år. Derudover har der været afviklet en række gode møder med 

samarbejdspartnere og potentielle klubber.  

 

4 Værdier, kerneværdier og årshjul 

Bestyrelsen er i gang med en proces omkring dette. Det offentliggøres, når det er færdigt.  

5 Eventuelt 

Intet at berette 

 


